
 

Formandens beretning ved generalforsamling for Jacobsmindevej, 13. april 

2011  
 

1. Reparationen af Jacobsmindevej i forbindelse med DONG’s ledningsføring til de nye lamper har givet 

revner i asfalten. Det er bekymrende fordi det potentielt kan ødelægge vejbelægningen i forbindelse med 

frost. Christian og Jimmy (fra den gamle bestyrelse nr 21a) holdt møde med MTHøjgaard, der er 

entreprenør på opgaven i efteråret. Det blev aftalt, at man ventede til foråret med at udbedre skaderne. 

Det giver det bedste resultat.  

2. Fortove og vedligehold. Snerydning har været voldsom 2 år i træk – udgiftsmæssigt. Vi er ikke alene – 

resten af landet har også lidt, men vores økonomi er hårdt trængt. Til gengæld har vejen været meget flot, 

så pengene har da givet lidt gavn.  

Vejen også været flot i løbet af resten af året, så vores model med vedligehold holder. Det skal måske 

bemærkes, at den nye bestyrelse lige skulle lære at man skal ringe til vejvedligeholdelsesmanden og 

snerydningsentreprenøren. Efter disse startvanskeligheder har det kørt som smurt.  

3. Skur ved nummer 16. Den forrige bestyrelsen modtog omkring årsskiftet til 2010 tegninger til et skur ved 

nummer 16 og fandt ikke grund til påtale. Byggeriet skredet smukt frem i løbet af 2010 og har resulteret i et 

misundelsesværdigt fint skur.  

4. Bygning på nummer 18b. Grunden er solgt – til Julie og Christian.  Bestyrelsen har set tegningerne og har 

ikke fundet anledning til påtale i henhold til servitutterne. Vi ønsker Julie og Christian held og lykke med 

byggeriet. Byggeriet forventes snart at starte. 

5. Byggeplaner ved nummer 19. Der er kommet en flot tilbygning og en fin garage.   

6. Opfølgning på opgaver til bestyrelsen fra sidste generalforsamling.  

Bestyrelsen har ikke noteret, at der var specielle opgaver, der skulle varetages. 

7. Arrangementer.  

a. Fastelavn – Ja, der blev heller ikke noget fastelavn i 2010,så nu har vi haft fire år, uden frysende unger i 

udklædning. Men her i 2011 har bestyrelsesformanden til sin glæde haft besøg af flot udklædte børn, der 

truede med ballade, hvis de ingen boller fik 

b. Vejfest. Alle tiders fest igen i år – formanden vil gerne sige tak til Claus og Camilla,  Poul og Lise og Mette 

og Kevin– herlig fest – næsten lige så god som i 2010! 

 

Med venlig hilsen  

Formanden, Christian 


